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Protokół Nr 1/13 
z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie, 

odbytego w dniu 21. lutego 2013 roku 
w pokoju Przewodniczącego Rady Gminy 

 
 

                Posiedzenia trwało od godz. 9 do godz. 10.30. 
                W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, udział wzięło 5 
członków Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie oraz pani Maria Gadawska – dyrektor 
zakładu, pani Beata Trelińska – główny księgowy zakładu, pan Piotr Terlecki – 
przewodniczący rady gminy, pan Władysław Strózik – radny, pan Piotr Bębas – 
sekretarz gminy oraz pani Eugenia Pałyga (w części posiedzenia). 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie podania pani Eugenii Pałygi o wydzierżawienie w budynku SP 

ZOZ lokalu na okres 5 lat z przeznaczeniem na prowadzenie punktu 
aptecznego. 

3. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Do punktu 1-go. 
 
                 Otwarcia posiedzenia dokonała pani Jolanta Stachowicz – Przewodnicząca 
Rady Społecznej SP ZOZ. 
 
Do punktu 2-go. 
 
                 Pani przewodnicząca Rady Społecznej odczytała podanie pani Eugenii 
Pałygi o wydzierżawienie w budynku SP ZOZ w Gnojnie lokalu na okres 5 lat              
z przeznaczeniem na prowadzenie punktu aptecznego. Pani Pałyga uzasadniając swoją 
prośbę nadmieniła, iż zamierza starać się w roku 2013 o dofinansowanie unijne na 
dostosowanie lokalu do wymogów Ministra Zdrowia, a podstawą do jego otrzymania 
jest umowa dzierżawy zawarta na okres nie krótszy niż 5 lat (kserokopia podania –     
w załączeniu). 
Kontynuując - pani wójt odczytała pismo, w którym Dyrektor SP ZOZ w Gnojnie 
zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody na przedłużenie umowy na wydzierżawienie 
lokalu z przeznaczeniem na punkt apteczny w Gnojnie dla pani Eugenii Pałygi na 
okres od 01.01.2013 r. do 31.12.2017 r. (kserokopia pisma stanowi załącznik do 
protokołu). 
Po wysłuchaniu opinii członków Rady Społecznej oraz samej zainteresowanej pani 
wójt zobowiązała panią Eugenię Pałygę do przedłożenia dokumentów 
potwierdzających możliwość ubiegania się o dotację unijną na remont lokalu, po 
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analizie i weryfikacji których zostanie podjęta decyzja odnośnie przedłużenia umowy 
na wydzierżawienie lokalu z przeznaczeniem na punkt apteczny w SP ZOZ w Gnojnie. 
 
Do punktu 3-go. 
 
             W punkcie trzecim rozpatrzono wniosek radnego Tomasza Pasternaka              
o podjęcie działań mających na celu usprawnienie przyjmowania pacjentów z terenu 
gminy w Ośrodku Zdrowia w Gnojnie, zgłoszony na sesji rady w dniu 31. stycznia 
2013 r. 
Do wniosku odniosła się pani dyrektor i oznajmiła, że wszyscy pacjenci są 
przyjmowani zgodnie z zapisami, natomiast dzieci i chorzy – poza kolejnością. 
Jedynie osoby z wynikami czekają na wizytę tydzień. Dodała, że żaden pacjent nie 
odchodzi z ośrodka z kwitkiem. Po uzyskaniu takiego wyjaśnienia pan radny 
przeprosił panią dyrektor i stwierdził, że jest w pełni usatysfakcjonowany tym, co 
usłyszał. 
             Kontynuując ten punkt porządku posiedzenia - pani przewodnicząca 
przytoczyła treść korespondencji skierowanej do Dyrektora Świętokrzyskiego 
Oddziału Narodowego Funduszu Zdrowia w Kielcach, z której wynika, że samorząd 
gminy Gnojno sprzeciwia się likwidacji Punktu Ratowniczego w Chmielniku. W 
odpowiedzi na wystosowane pisma pani Dyrektor poinformowała, że miejscem 
udzielania świadczeń w ramach nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej dla 
mieszkańców Chmielnika jest oddział ŚCRMiTS w Busku Zdroju. Niemniej jednak 
zapewniła, że jest rozważana możliwość  utworzenia dodatkowego punktu udzielania 
świadczeń ambulatoryjnych w Chmielniku w czasie, w którym najwięcej pacjentów 
korzysta ze świadczeń zdrowotnych udzielanych przez lekarza i pielęgniarkę 
(kserokopie pism – w załączeniu). 
            Ostatnim punktem posiedzenia było nieodpłatne przekazanie kotłowni dla 
Ośrodka Zdrowia w Gnojnie. 
W celu omówienia wszystkich spraw z tym związanych postanowiono – zgodnie           
z sugestią pani dyrektor – zorganizować spotkanie z właścicielami lokali 
mieszkalnych. 
             W związku z omówieniem wszystkich punktów porządku posiedzenia pani 
przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za przybycie i dokonała jego 
zamknięcia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
        Protokolant:                                                         Przewodnicząca Rady Społecznej 
  Barbara Czarnecka                                                           inż. Jolanta Stachowicz 
 
                           
 
                  
 
 
                  


